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W czwartek 5 kwietnia w CERIecon Playpark miało miejsce posiedzenie Komisji Rady Miasta Krakowa ds.

Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych. Radni mogli się w jego trakcie zapoznać z założeniami

projektu oraz poznać miejsce, w którym ulokowano Playpark.

W spotkaniu udział wzięli także przedstawiciele Izby Przemysłowo Handlowej w Krakowie oraz

Wydziału Rozwoju Miasta UMK i członkowie stowarzyszenia B1.

Radnym przybliżono strukturę pierwszej Kohorty Playparku, opowiedziano o planach i

projektach startupów, które brały w niej udział, jak również zapoznano z filmami reklamowymi

przygotowanymi przez uczestników I Kohorty. Przedstawiono bliżej krakowski projekt Hypersky,

który wygrał finały I Kohorty w Stuttgarcie Eksperci ze stowarzyszenia B1 opowiedzieli o swojej

pracy ze startupami, doświadczeniu jakie z niej wyciągnęli a także o planach rozwoju Playparku.

Wiele miejsca poświęcono zagadnieniom rozwoju Nowej Huty oraz roli jaką może w nim

odgrywać Playpark. Podczas dyskusji wszyscy zgadzali się, że rozwój przedsiębiorczości, w tym

rozwój startupów może stanowić istotny element w zmianie wizerunku tej dzielnicy.

Radni zwiedzili też pomieszczenia Playparku. A że wcześniej mieli okazję oglądnąć zdjęcia

przedstawiające stan surowy budynku, w którym Playpark się mieści, to zmiany jakie zaszły

zrobiły na nich znaczne wrażenie. Także kwestia rewitalizacji i budowania wizerunku Nowej Huty

spotkała się z zainteresowaniem radnych. Wiele uwagi poświęcono wyzwaniom jakie stoją przed

tą dzielnicą, ale także jej potencjałowi.
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